



姓名: 曹广琦
职位: 律师
邮箱: caoguangqi@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Guangqi Cao
Position: Lawyer
Mailbox: caoguangqi@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

华东政法大学民商法硕士。

专业经历

曹广琦律师2008年开始从事律师工作,先后在北京中伦文德律师事务所和北京金诚同达律师事务所执业,其中在2011-2012年度和2012-2013年度连续被评选为北京金诚同达律师事务所“公司证券部优秀律师”,于2016年1月转入海勤律师事务所执业。

执业领域及专长

曹广琦律师熟悉公司证券业务各环节,包括IPO、新三板、并购、重组、私募基金设立和投资以及短期融资券等业务。凭借出众的法律专业知识,曹广琦律师能就并购与重组、证券等业务提供全面的法律服务。

曹广琦律师精通公司并购、重组所涉及的法律法规及相关政府机关的监管实践,能够为客户进行并购、重组或上市项目提供尽职调查、法律意见、谈判和准备法律文件等全方位的法律服务。

曹广琦律师精通公司股票发行与上市、股权转让方面的法律和运作。具有扎实的法学理论基础和丰富的实践经验,曾经为天神娱乐、台海核电、完美环球等十几家企业境内、外上市公司的公开发行人股票、增发提供了高质量的法律服务和常年法律顾问服务。

工作语言

中文 英文

Education

Attorney Cao graduated from East China University of Political Science and Law with a Master of Civil and Commercial Law degree.

Professional Experience

Attorney Cao started practicing law in 2008. Before joining Highking in 2016, he practiced at Beijing Zhong Lun W & D Law Firm and Beijing Jincheng Tongda & Neal Law Firm. He was selected as “Excellent Lawyer in Securities” of Jincheng Tongda & Neal, in 2012 and 2013.

Practice Areas

Attorney Cao is familiar with all aspects of corporate and securities related legal services, including IPO, mergers and acquisitions, restructuring, private equity fund establishment and investment, short-term financing bonds and other business. With outstanding legal expertise, Attorney Cao can provide comprehensive legal services in all the above areas.

Attorney Cao is proficient at the supervision regulations related to corporate mergers and acquisitions. He can provide a full range of legal services involved in mergers and acquisitions, restructuring and listing. The legal services he provides include: due diligence, legal advice, negotiation and preparation of legal documents.

Attorney Cao is accomplished in the regulations and practice related to the issue, listing and transfer of shares. With a solid theoretical foundation and rich practical experience, he has provided high quality legal services in IPO and private placement for more than a dozen domestic and foreign corporations, such as ZEUS Entertainment, THM Ltd., and Perfect World.

Language Skills

Mandarin and English